
Voorzitter, 

Deze verklaring van geen bedenkingen gaat over een goede ruimtelijke ordening. 

In de besprekingen over dit windpark zijn er steeds twee pijnpunten . Zowel bij de Staten, als de 

bewoners, zoals ook blijkt uit de zienswijzen. 

Op deze twee pijnpunten wil ik dan ook graag nader ingaan. De woonboten en de luchtkwaliteit. 

Op de eerste plaats de situatie rondom de woonboten.  Jarenlang is bewoning hier gedoogd, 

sommigen met ontheffing. Formeel in strijd met de bestemming. In ieder geval zijn er door jarenlang 

geen actie te ondernemen verwachtingen gewekt bij de bewoners. Nu heeft Rijkswaterstaat een 

procedure gestart om de bestaande ontheffingen in te trekken. Bewoners zijn per brief op 6 november 

geïnformeerd.  Wij constateren dat het sowieso geen goede plek is om te wonen en de komst van 

windmolens maakt dat er niet beter op. Wij kunnen dan ook leven met het feit dat de boten daar niet 

kunnen blijven. Daar tegenover staat wel dat wij de communicatie met de bewoners niet met een 

voldoende kunnen waarderen. Gedane zaken nemen geen keer. Wanneer je je woonplek moet 

verlaten staat je leven op zijn kop en heb je recht op een zorgvuldige handelswijze en een goede , 

ruimhartige regeling. Er zijn 4 partijen die belang hebben bij een goede oplossing. Rijkswaterstaat, 

Gemeente, Eneco  en de Provincie. Wij roepen alle partijen dan ook op hier mede 

verantwoordelijkheid in te voelen en te  nemen. Aan GS specifiek de oproep 

medeverantwoordelijkheid te nemen voor een zorgvuldig proces en daar met de andere partijen op 

toe te zien. Graag ontvang  ik hier van GS een reactie op. 

Dan de situatie van de luchtkwaliteit. Er is een onafhankelijk onderzoek geweest met als constatering 

dat er geen verslechtering van de luchtkwaliteit zal zijn. Dit is gecontroleerd door de Omgevingsdienst 

Noordzeekanaalgebied. Er is meerder malen met de bewoners overlegd. Helaas is er geen 

overeenstemming over de uitkomsten bereikt. Wij constateren dat het hier een kwetsbaar gebied 

betreft onder de rook van Tata en in de nabijheid van vervuilende scheepvaart.  Dat bewoners 

ongerust zijn is heel goed te begrijpen.  Wij vragen dan ook aan GS of zij mogelijkheden ziet om in dit 

gebied de komende tijd extra aandacht aan de luchtkwaliteit te besteden en met welke maatregelen 

dat dan zou kunnen. Graag ontvang ik ook van GS hierop een reactie. 

2e termijn 

Uit de antwoorden van GS op de communicatie met de bewoners van de woonboten beluister ik een 

positieve grondhouding en de wil om hier in goed overleg uit te komen en een constructieve bijdrage 

aan te leveren. 

Ook de toezegging van Gedeputeerde Tekin over het plaatsen van de airboxen vinden wij positief. 

Dank daarvoor. 

Voor de PvdA is de energietransitie van groot belang. Wij willen voortmaken en willen onze afspraken 

nakomen. Afspraken met het Rijk, maar ook met de coalitie. Dit windpark is hiervoor van groot 

belang, maar niet tegen wil en dank en niet ten koste van de gezondheid van de bewoners. De 

belangen dienen steeds goed en zorgvuldig  afgewogen te worden. Wij hebben gewikt en gewogen en 

wij constateren dat het vggb niet in strijd is met een goede ruimtelijke ordening. 


